

Ryds Gruppe – Det Danske Spejderkorps

Referat for bestyrelsesmøde 5. februar 2025

20.30-22.00 over Teams

Deltagere: Axel Lund Henriksen, formand; Thomas Morten Freund Iversen, kasserer; Jesper Poulsen; Morten Agertoft (Mos); Niels Rosenlund Vestergaard (Gnist); José Manuel Rojas Durán, suppleant, havde problemer med mikrofonen, men han lyttede med.

Referat: Niels (Gnist)

1. Gennemgang af regnskab 2024

Thomas fremlagde regnskabet, som de fremmødte medlemmer af bestyrelsen godkendte.

2. Udarbejdelse af forslag til budget for 2025 (og 2026). Inkl. fastsættelse af kontingent

Bestyrelsen udarbejdede forslag til budget, som fremlægges ved Grupperådsmødet.

Da korpskontingentet i 2025 sættes op med 10 kr. årligt og for at få budgettet til at gå i nul, indstiller bestyrelsen til, at medlemskontingentet for Ryds Gruppe sættes op med følgende:

Almindeligt kontingent:	Pt. 1.300 kr. årligt sættes op til 1.400 kr. årligt.
Klan:	Pt. 850 kr. årligt sættes op til 940 kr. årligt.
Familie:	Pt. 600 kr. årligt sættes op til 660 kr. årligt.
SMUG:	Pt. 340 kr. årligt sættes op til 400 kr. årligt.

Med henvisning til notat om kontingent-betaling fra Lene og modeller for betaling i forskellige rater (1, 2, 4, 6 el. 12 gange om året) fra Mos indstilles der til at den kommende bestyrelse ser på om kontingentbetalingen fortsat skal ske to gange om året.

3. Kandidater til bestyrelsen

Pt. ser det således ud:

Jesper genopstiller

Axel genopstiller

Følgende er ikke på valg i år:

Mos

Niels

Jannik

Joopi

Thomas

Bestyrelsen består normalt af 13 medlemmer. Hvis der fortsat skal være 13 medlemmer, vil der skulle vælges 4 nye til bestyrelsen og 2 suppleanter.

Mos vil sende opfordring ud til lederne om at hjælpe med at spotte forældre og evt. andre, som gerne vil deltage i bestyrelsen. Vi vil særligt gerne se flere forældre fra familiespejder, mikrogrenen og minigrenen stille op til bestyrelsen.

Axel og Niels stiller op til at tage et fælles formandskab. Hvem der formelt set vælges som formand, ser de som en formalitet; men de vil dog alligevel afklare dette inden Grupperådsmødet for at der ikke skabes forvirring om dette.

4. Eventuelt

Der skal findes nye ledere til mikrogrenen og juniorgrenen. Anders har annonceret, at han stopper som leder i mikrogrenen efter sommerferien. I juniorgrenen kommer der formentligt også til at mangle ledere efter sommerferien.

Lederne har ønsket et møde med bestyrelsen. Det har ikke været muligt at finde tid til dette på denne side af Grupperådsmødet. Der opfordres til at den kommende bestyrelse holder et møde med lederne om ansvarsfordeling og forventninger.

Der skal laves en ny udviklingsplan, da de fleste af målene i den nuværende er ved at være opfyldt. Der opfordres til at den nye udviklingsplan har fokus på spejderidéen og at udvikle en ny plan for gruppen.

Rangerne er kommet med en liste over ønsker til ting, som de på sigt gerne vil have penge til at få udført, herunder fx tag, skorsten, låse og skibscontainer. Der ses nærmere på flere af disse ting.

Niels er ved at søge fonde om lamper til loftet og indenfor, værktøj til klanen, to bålgrillriste og bålgrøder/trangiaer.